
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde på afd. Skolesvinget 
Mandag d. 7/11, 2022 kl. 17.00-19.00 
 

 

Møde indkaldt 

af: 
Lea Nydahl Lyberth 

Referent: Lars  

Ordstyrer: Lea 

Bemærk!  

Deltagere: Afbud: Thomas og Reidun. 

 

 

 Dagsordenspunkt 

o hvad drejer sagen sig om 

D: drøftelse 
O: Orientering 
B: beslutning 

Tid til 
punktet 

Referat 

1. Orientering 
- budgetforlig 
- klagesag 

O  Budgetforlig (Uddrag for 

forliget): 

 

200.000 til udvidet drift at 

Skolesvinget. 

 

Lukning af tandplejens 

undersøgelsesklinikker giver lidt 

ekstra plads på afdelingerne. 

 

Reduktion i antallet af pædagogiske 

konsulenter (2).  

 

Mængderegulering af skoler 

(samlet 379.000 i hele 

kommunen). 

 

Reduktion af rengøring (tilbage til 

før Corona). 

 

Afsat midler til Mellemformer 

(specialtilbud på afdelingerne). 

 

Psykolog der kobles tættere på 

praksis. 

 

Klagesag: 

Tilsyn fra STUK på Skjoldborgsvej 

med fokus på elever med ikke 

vestlig baggrund. 

 

Fritagelse af elever fra 

afgangsprøver. 

 

Klassedannelse på 0.årgang. 

- eleverne skal inddeles i klasser fra 

skoleårets start. 

 

 

 

 

 



2.  Nyt fra elevråd 

 

  Catja, Kaya og Katrine: 

Vil lave en ”tal pænt” kampagne, 

hvor eleverne skal være sammen 

igen på tværs af klasser. 

 

Har lavet en konkurrence, hvor 

klasserne kan komme med forslag 

til navn til fællesrummet. 

Skal kåres til juleklippedagen. 

 

Vi har brug for et overdækket 

området. Særlig et problem når det 

regner. 

 

Vil lave en julekonkurrence med 

den flottest pyntede toiletdør. 

 

Renoveringen: 

Der er kommet mange steder hvor 

man kan arbejde uden for 

klasselokalet. 

Det er godt at vi kan arbejde mere 

i grupper. 

 

3.  Gennemgang af forretningsorden 
 - den er medsendt og må gerne læses igennem, så 
der kan drøftes evt. ændringer 

D/B  Kommentarer til antallet af 

deltagere i forskellige 

ansættelsesudvalg. 

 

Forretningsordenen tages op igen 

senere på skoleåret. 

 

4.  Kursusaften 

- hvad karakteriserer et godt samarbejde? 

- Materiale fra Skole og Forældre 

D  Jan har købt materialet til 

bestyrelsen. Det fordeles på hver 

afdeling og medlemmerne kan 

afhente det der. 

 

Det var en god kursusaften. 

5. Samarbejdet i den nye skolebestyrelse 
- hvordan løser vi bestyrelses opgaver? Der er 
medsendt et oplæg/forslag til udvalg 

D  Det specifikke udvalg har ansvaret 

for området, men alle vil kunne 

deltage, hvis det har interesse. 

 

Skolebestyrelsens fællesråd: 

Lea, Marie, Allan. 

 

Økonomiudvalg: 

Thomas, Christina, Vibeke, 

Kenneth, Lea, Louise, Morten, Jan 

og Allan 

 

Principudvalg: 

Thomas, Allan, Jan 

Til næste bestyrelsesmøde kommer 

udvalget med et oplæg til hvilke 

principper der skal arbejdes videre 

med. Hvilke har vi? Hvilke mangler 

vi? 

 

Afdelingsrådene: 

Skolesvinget: Vibeke og Thomas 

Skjoldborgsvej: Allan, Kenneth og 

Emil 

Nr. Allé: Lea og Marie 

Formanden vil gerne inviteres til 



 

 

 

kommende afdelingsrådsmøde. 

 

 

Ansættelse: 

Af en medarbejder fra den enkelte 

afdeling, deltager de forældrevalgte 

fra afdelingen. 

Af en leder deltager alle de 

forældrevalgte der kan. 

I tilfælde af mangel af deltagelse 

fra forældrevalgte undersøger Jan 

om mulighed for deltagelse fra 

afdelingsrådene/Skovlodden.  

 

Andre udvalg: 

Ønske om at vi sætter fokus på  

idrætsskolen og fritidspolitikken. 

 

Ved hastige høringer kan der 

afholdes ekstraordinære 

bestyrelsesmøder. 

Ellers kan det kan indsnævres til 

dem der kan. 

 

 

6. Digitale medier 
- er vore medarbejder ”klædt på” i forhold til børns 
sociale liv på de digitale medier 

D  Digital dannelse er en del af 

skolens opgave, og vi har et ansvar 

for at arbejde med det, på et 

niveau der passer til alderstrin. 

Vi (skolen og forældre) har en pligt 

til at reagere, hvis vi oplever en 

uhensigtsmæssig adfærd.  

 

7.  Kommende Fællesrådsmøde 

- Inklusion og mellemformer 

- Nye Børne- og Ungepolitik 

D  Kommer på fællesrådsmøde d. 

8.11.22 

 

Har børne/ungepolitikken fokus på 

bosætningspolitik? 

 

Lea har et ønske om at 

fællesrådsmøderne er på 

dagsordenen i bestyrelsen, så 

deltagerne kan klædes på til 

møderne.  

Ønske om at kunne deltage online i 

fællesrådsmøderne. Lea tager det 

med. 

8.  Ansættelsesudvalg til Skoleleder på 
Skolesvinget 

B  Deltagere: Lea, Vibeke og Thomas 

9.  Evt.   Tanker fra Island – sættes på 

næste møde. 

10. Næste møde   Februar 


